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RESUME CONCEPT 
Algemene ledenvergadering KNHS Regio Zeeland 

 

 

 

 
1 Opening/mededelingen   

Marieke opent de vergadering met een welkom aan alle aanwezigen.  
 
2 Huldiging kampioenen Hippiade   

De kampioenen worden gehuldigd en ontvangen allen een leuk presentje. 
 

3 Resumé ALV 12.05.2022 (bijlage 1) 
Het resumé wordt door de aanwezige leden zonder aanpassingen vastgesteld. 

 
4 Actiepunten n.a.v. opmerkingen vanuit voorjaarsvergadering 

De vraag naar aanleiding van de vorige vergadering is uitgezocht, het afdrachtsmodel wordt 
uitgelegd door Marieke. 

 
5 Zeeuwse kampioenschappen indoor – outdoor 2023 

Tijdens RK dressuur op zaterdag (dressuur) ook nog kür op muziek. 
Voor dressuur wel selecties voor paarden. Voor springen niet.  
 
Jan Hoondert vertelt dat er een vrije inschrijving is voor de rubrieken 135 en 140 voor deelname 
aan de Hippiade. 
 

6 Jaarplan 2023 
Nieuwe bestuursleden en klankbordgroep leden.  
Er komt voor de portefeuille wedstrijdzaken een vacature en verder is het bestuur nog op zoek 
naar 1 of 2 extra leden.  
Klankbordgroep leden zijn ook nog welkom. Nu voor dressuur een groepje van 4.  
Voor springen en Eventing willen we ook de groep weer actiever meenemen. 
 
Meer toezichthouders opleiden 
Er is vanuit KNHS Nederland gecommuniceerd dat juryleden 9x de rol van toezichthouder 
moeten uitvoeren in 3 jaar. 
Onlangs zijn er 80 nieuwe toezichthouders opgeleid.  
In Zeeland is de vraag of er in de buurt een cursus gegeven kan worden en dit kan mits er 
genoeg deelname is.  
Het idee vanuit bestuur van de regio is om vanuit iedere vereniging iemand naar de cursus te 
laten gaan. Gevraagd wordt om geïnteresseerden door te geven aan het secretariaat via e-mail.  
 
Rianne van de Sasruiters geeft aan dit graag te willen, vanuit hun vereniging zijn er 5 à 6 die ook 
graag willen. Het liefst op korte termijn in de regio. Het zou ook bij hen in Ouddorp kunnen.  
 
Ook de Veerse Ruiters geeft aan dat het bij hen op locatie kan.  
 
 

Van : Regiobestuur KNHS Zeeland Datum : 24 november 2022 
Aan : Leden KNHS Zeeland Inzake : Resumé AV 
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Er is in een vorige vergadering gesproken over vrijstelling voor kleine wedstrijden maar dit idee 
is afgewezen. De toezichthouders moeten bij alle wedstrijden aanwezig zijn.  

 
Talenten stimulatie onder de jeugd 
Tijdens corona is dit stilgevallen. Samen met HTC voor dressuur nu weer opgepakt. Op de 
selectie dag waren 12 ruiters die onder toeziend oog van Thamar hun paard losgereden hebben. 
Een aantal van hen is uitgekozen om deel te nemen. Deze trainingen zijn van oktober tot juli en 
daarbij komen 2 ijkmomenten en twee nationale dagen waar ze ook naar toe gaan. 
Zo krijgt de jeugd een zetje in de rug. 
Voor springen is niet nog niet opgepakt, dressuur fungeert nu als pilot. 
 
Gevraagd wordt waarom springen nog niet is opgepakt is omdat daar wel al contact over was 
geweest. Het antwoord hierop is dat dit te maken had met het vinden van instructie. Hier zijn 
we nog wel mee bezig maar dat zal dan voor een volgend seizoen zijn.  
 
Nieuwe wedstrijdcompetities opzetten 
Dit vooral om wat meer saamhorigheid te krijgen en leuke dingen te doen. 
 
Afdelingsdressuur promoten tijdens de regiokampioenschappen. 
Proberen meer mensen enthousiast te krijgen. 
De vraag wordt gevraagd of hier wel juryleden voor zijn? Dit nemen we mee. 
 
Meer aandacht voor de kwaliteit springwedstrijden 
Verschillende geluiden. Poll uitgezet. We gaan in gesprek met springruiters om te kijken wat er 
speelt en wat we kunnen doen. 
 
Focus voor recreatie 
Hier vertelt Jacques straks meer over. 
 
Vanuit de vergadering komt de opmerking dat springruiters zich heel laat pas opgeven voor een 
wedstrijd en dat is heel lastig voor de organisatie. 
Een idee is om een officiële wedstrijd te combineren met een oefenparcours. 
 

7 Begroting 
Martine is door haar werk weggeroepen. Mochten er vragen zijn dan kunnen jullie die natuurlijk 
nu stellen of naar haar mailen. 
Niemand heeft vragen. 

 
8 Sponsors KNHS Zeeland 

Verteld wordt dat de regio nu als sponsors voor de kampioenschappen ‘De Zeeuwse 
verzekeringen’, ‘Primeval’ en natuurlijk ‘De Kroo’ heeft.   
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9 Fora updates 

Dressuur 
Er komen veel vragen over harnachement. Er is een brainstorm geweest welke lijn we kunnen 
volgen.  
Bijvoorbeeld leeftijdgebonden, de pilot voor Corona was positief. Nu komt hier een vervolg op. 
Daarnaast afgelopen vergadering gesproken over meetmomenten. Er zijn nog best wat 
momenten in sommige regio’s. Kanttekening: ook toezicht. En kosten laag houden. 
 
Mochten er vragen zijn voor het forum, laat het weten. Via telefoon, mail etc. 
 
Springen 
Pilot jeugdrubrieken. Zijn in veel regio’s al actueel. In Zeeland niet want er zijn te weinig 
ponyruiters. 
Over harnachement is ook hier gebrainstormd. Nu groepje opgericht die gefaciliteerd worden 
vanuit faculteit Utrecht. Die gaan nieuwe dingen bekijken en kijken of het ook op de markt 
komt.  
Paardenwelzijn staat altijd op de agenda. Toezichthouders zijn er bij springen altijd. KNHS 
Zeeland heeft wel hoofdbrekens over het feit dat er veel onderlinge wedstrijden zijn (grote) 
waar geen toezichthouders zijn. Die gaan wel ten koste van de echte wedstrijden. 
130, 135 en 140 gereden mogen weer mee gaan rijden op die hoogte, wel een bericht naar 
KNHS. 
Stijlbeoordeling bijscholing zodat alle juryleden weer op dezelfde lijn komen. Geprobeerd om dit 
in Oud Gastel/Breda te organiseren. 
In wedstrijd uitgebeld na 20 fouten in parcours. 
Meer samenvoegen van ponyrubrieken mogelijk in de toekomst. 
 
Eventing 
Vanuit dit forum is er deze keer i.v.m. de afwezigheid van Marit geen nieuws. 
 
Recreatie 
In januari/februari nieuwe bijeenkomst (verenigingen, ruiters en ondernemers) om de 
samenwerking te bevorderen. 
In een deel van Zeeuws-Vlaanderen zijn ruiterroutes aangelegd, nu zijn ze in Oost Zeeuws 
Vlaanderen ook bezig. Ze willen graag een samenwerking aangaan met de KNHS. We willen dan 
ook de andere eilanden meer betrekken. Zodat het wat meer met elkaar samengedaan wordt. 
Ruiterpaden moeten onderhouden worden en dat is nu precies wat je dan met verenigingen 
samen kunt doen.  
Een ander initiatief: samenwerking Veerse Ruiters met Noord-Beveland.  
 
Vanuit Veerse Ruiters proberen ze leuke dingen te organiseren maar het grootste probleem is 
de mest. Hier moeten we als verenigingen iets mee.  
Een idee zou zijn om 1 of 2 mensen achteraan te laten rijden om de mest op te ruimen.  
 
Verder willen wij vanuit de verenigingen in kaart laten brengen waar opstapplaatsen zijn om 
bijv. je auto met trailer neer te zetten zodat je veilig op het strand kan komen. Dit om dit 
simpelweg veiliger te maken. Dit vanuit KNHS regio zeeland promoten, ook logeeradressen etc. 
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Verder Buitenrijden.nl promoten. 
 
Vanuit KNHS Nederland wordt aangegeven dat zij nog wel ondersteunende materialen hebben 
die gebruikt kunnen worden bij dit soort activiteiten. 

 
10 Rondvraag 

Gevraagd wordt waarom HJPZ nog geld krijgt en waarom deze vergadering online is 
georganiseerd. 
Online is omdat de opkomst vaak erg mager is en wij tijdens de Coronatijd gemerkt hebben dat 
er online meer leden aansluiten. Daarom voortaan de ene vergadering fysiek en de andere 
online. Mocht blijken dat het online toch terugloopt dan kunnen we het altijd weer aanpassen. 
HJPZ krijgt nog geld omdat de regio dit nog een klein beetje sponsort. Voor de rest moeten zij 
het zo organiseren dat er genoeg geld binnen komt om de activiteiten te kunnen bekostigen. 
 
Marieke geeft nog aan dat vragen en opmerkingen altijd via e-mail gesteld kunnen worden. 

 
11 Presentatie KNHS Nederland 

Zie presentaties bij dit resumé. 
 

12 Afsluiting  

 
 


